
PROTOKÓŁ Nr IX.2019 

przebiegu IX sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 19 sierpnia 2019 r. 
            

1. Otwarcie Sesji 

 

IX sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe 
Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 
2015 r. w sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto (Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się  w Sali sesyjnej zielonogórskiego ratusza Stary Rynek 1. Początek obrad godzina 15.00. 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Zenon Rabęda - przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto.  

W sesji uczestniczyli: 16 radnych na stan Rady – 21 radnych (lista obecności w załączeniu), p. Jerzy Żetecki –  

z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski - dyrektor Departamentu Dzielnicy 

Nowe Miasto, p. Małgorzata Maśko-Horyza – dyrektor Departamentu Rozwoju Miasta, p. Tomasz Sroczyński – w-

ce przewodniczący Rady Miasta, p. Rafał Czarkowski – z-ca dyrektora Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto. 

 

      Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych 

przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda poinformował, że posiedzenie Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto jest 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 

             

     2. Porządek obrad 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: kwiecień-czerwiec 2019 r . 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 99; 

2) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach chronionych – druk nr 100; 

3) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 101. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 
 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 

poinformował, że porządek obrad z projektami uchwał został radnym doręczony.  

Po przedstawieniu porządku obrad p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto   

przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze – druk nr 102; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk nr 103; 

3) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 104; 

4) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk 

nr 105; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze – druk nr 106; 

6) wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą Neuhausen/Spree (Niemcy)- druk nr 107. 
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Radny p. Paweł Towpik złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad głosowania nad przyjęciem 

stanowiska radnych Dzielnicy o potrzebie przygotowania projektu uchwały o ustanowieniu corocznie zasilanego 

Budżetu Inwestycyjnego dla Dzielnicy Nowe Miasto. 

 

Głosowania nad zmianami porządku obrad: 

 
Głosowanie wniosku p. Jerzego Żeteckiego – z-cy przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicom w Zielonej Górze – druk nr 102.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku p. Jerzego Żeteckiego – z-cy przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego– druk nr 103. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów.  

 
Głosowanie wniosku p. Jerzego Żeteckiego – z-cy przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania 
propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep - druk nr 104. 
       Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów.  
 

Głosowanie wniosku p. Jerzego Żeteckiego – z-cy przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep - druk nr 105. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku p. Jerzego Żeteckiego – z-cy przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej 

Górze - druk nr 106. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku p. Jerzego Żeteckiego – z-cy przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej 

współpracy z gminą Neuhausen/Spree (Niemcy) - druk nr 107. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku radnego p. Pawła Topika o wprowadzenie do porządku obrad stanowiska radnych 

Dzielnicy o potrzebie przygotowania projektu uchwały o ustanowieniu corocznie zasilanego Budżetu 

Inwestycyjnego dla Dzielnicy Nowe. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania nie dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. 



                                                                                           Strona 3 z 7 

 W głosowaniu udział wzięło – 16 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 9 głosów (wymagana 
bezwzględna większość to 11 głosów ustawowego składu Rady), przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 7 
głosów. 
 

Wobec powyższego przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda stwierdził, iż wniosek nie został przyjęty pod 
obrady dzisiejszej sesji. 

 
 

 
Porządek obrad po zmianach  

1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: kwiecień-czerwiec 2019 r. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

   1) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 99; 

   2) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach chronionych – druk nr 100; 

  3) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 101; 
 4) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze – druk nr 102; 

 5) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk nr 103; 

 6) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 104; 

7) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk 

nr 105; 

8)  opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze – druk nr 106; 

9) wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą Neuhausen/Spree (Niemcy)- druk nr 107 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji 

         

      Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się z zapytaniem do sekretarza obrad czy zostały zgłoszone uwagi do 

treści protokołu ostatniej sesji Rady Dzielnicy. Protokół został przyjęty większością głosów w głosowaniu jawnym. 

W głosowaniu udział wzięło – 15 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 12 głosów, przeciw – 0 
głosów, wstrzymujących – 3 głosy. 

 

4. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za II kwartał 2019 roku. 

  

Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: kwiecień-czerwiec 2019 r. przedstawił 

z-ca Przewodniczącego Zarządu p. Jerzy Żetecki. 

                                                                            

                    Przed rozpoczęciem omawiania uchwał głos zabrał p. Paweł Towpik zarzucając przewodniczącemu 

Rady Dzielnicy złą interpretacje przepisów w związku z nie przyjęciem do głosowania zgłoszonego wniosku w 

sprawie stanowiska radnych Dzielnicy o potrzebie przygotowania projektu uchwały o ustanowieniu corocznie 

zasilanego Budżetu Inwestycyjnego dla Dzielnicy Nowe Miasto, do dyskusji na ten temat dołączyło się wielu 

radnych podając swoje argumenty za i przeciw takiej decyzji.  
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Przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda poddał pod głosowanie wniosek o zamknięciu dyskusji z powodu 

burzliwej i długotrwałej wymiany zdań zakłócającej porządek obrad. 

  

Głosowanie wniosku: 
 
W głosowaniu udział wzięło – 14 radnych. Wyniki głosowania: za – 8 głosów, przeciw – 5 głosów, 
wstrzymujących – 1 głos. 

 

Głos zabrał radny Miasta p. Tomasz Sroczyński przypominając jak wiele korzyści przyniosło połączenie miasta  

z gminą co szczególnie jest widoczne w inwestycjach realizowanych w sołectwach od momentu połączenia   

w Dzielnicy a finansowanych z przyznanego Funduszu Integracyjnego oraz innych korzyści wynikających  

z realizowanych na terenie Dzielnicy inwestycji, pochodzących z budżetu Miasta. Radny zaproponował wraz  

z Przewodniczącym Rady Dzielnicy aby na następną sesje zaprosić któregoś z Prezydentów, by odpowiedział na 

liczne zapytania radnych Dzielnicy dotyczących między innymi strategicznych inwestycji na terenie Dzielnicy. 

 

5. Podjęcie uchwał 

 5.1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 99.  

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie – druk nr 99. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr I X.99.2019 zmieniająca uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy 

Kisielin – druk nr 99 – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 
5.2. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych - druk nr 100. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie– druk nr 100. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.100.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi 
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opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również 

trybu ich pobierania - druk nr 101. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 101. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.101.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania - druk nr 101– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej 

Górze– druk nr 102. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia negatywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia negatywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia negatywna.  

 

Głosowanie – druk nr 102. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.102.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze – druk nr 102 – nie podjęła. 

Wyniki głosowania: za – 3 głosy, przeciw – 9 głosów, wstrzymujących – 3 głosy. 
 
5.5. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego - druk nr 103. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia negatywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia negatywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna.  

 

Głosowanie – druk nr 103. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.103.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego - druk nr 103 – nie podjęła. 

Wyniki głosowania: za – 4 głosy, przeciw – 7 głosów, wstrzymujących – 3 głosy. 
5.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 104.  
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Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 104. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.104.2019 zmieniającej uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep– 

druk nr 104 – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 105. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 105. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.105.2019 w sprawie zaopiniowania 

propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 105– 

podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

5.8. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze - druk nr 106. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 106. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.106.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Sucha w Zielonej Górze - druk nr 106 – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 

 

5.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą 

Neuhausen/Spree (Niemcy) - druk nr 107. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 
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Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 107. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IX.107.2019 w sprawie wyrażenia woli 

kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą Neuhausen/Spree (Niemcy) - druk nr 107 – podjęła 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny p. Paweł Towpik przekazał że nie otrzymał odpowiedzi na powtórne zapytanie dotyczące zestawienia 

nieruchomości i ruchomości gruntowych i budynkowych na trenie sołectwa Ochla i Jeleniów, a otrzymałem 

odpowiedź od zastępcy Prezydenta p. Dariusza Lesickiego iż jest ono nie zasadne. Informuje jednocześnie, że 

złoże interpelacje do Prezydenta z prośbą o odpowiedź prawną dlaczego nie mogę otrzymać interesujących mnie 

informacji. 

Radna p. Anna Jankowska zabrała głos stwierdzając, że jeżeli nie zawalczymy w imieniu mieszkańców 

Dzielnicy o środki finansowe z budżetu Miasta to na sesjach będziemy opiniować tylko nazwy ulic albo pomniki 

przyrody. 

 

6.Sprawy różne 

Głos zabrała Sołtys Starego Kisielina p. Irena Przybyłek zwróciła się z prośbą o interwencję w instytucjach 

zajmujących się różnymi pracami porządkowymi na terenie sołectw by reagowały na wielokrotne  telefoniczne 

zgłoszenia np. skoszenia traw, usunięcia niebezpiecznie zwisającej gałęzi itp. bo prace te były wykonywane parę 

miesięcy temu. 

Sołtys i radny p. Mieczysław Momot zwrócił uwagę na wywożone odpady organiczne, które po załadowaniu 

wyciekają powodując okropny smród zanieczyszczając również ulicę. 

Dyrektor p. Mariusz Zalewski zaprosił wszystkich obecnych na uczestnictwo w święcie Dzielnicy w sobotę 31 

sierpnia o godz. 11ºº rozpocznie się mszą św., a następnie przejdziemy na teren ośrodka WOSIR w Drzonków. 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto zakończył obrady o godz. 

17.10.  

 

 

 

 

Protokołowała                                 Sekretarz obrad           Przewodniczący 

                             Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                                  ………………… 

Sylwia Bartkowicz                           Janina Mała              Zenon Rabęda 


